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第一期就在这里啦。未来的每期也会制作成这样的 pdf 文件附加作画过程的形式分

享。以类似于宣传刊物的形式制作大小也采用了手机荧幕的尺寸，希望大家可以抱

着放松的心情阅读。除了封面插图的过程之外也会分享一些有趣的图片和感想，手

冲之余也要注意休息哦 :) 。

✦✦

There is the first issue. In the future, each issue will also be made into 

such a PDF file to share with the painting process. In the form of  publicity 

publication, the production size also adopts the size of  mobile screen. 

I hope you can read in a relaxed mood. In addition to the process of  cover 

illustration, I will also share some interesting pictures and feelings :) .
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✦

抱着“自慰之后不满足仍想要吮吸肉棒”这样的

想法进行绘制。本来想要加上眼镜和领带但画

面变得太乱只好放弃。下次就该开干了。

✦✦

Draw with the idea of  "still horny after 

masturbation, desperate need a thick 

cock". Originally, I wanted to add glasses 

and ties, but the picture became too 

messy, so I had to give up. Must get him 

fucked next time.
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虽然没有必要（十分没有必要），但我还是为 Sankyu ！做了额外的

logo（左），一根可爱的阴茎。它其实是从另一个 logo 改变过来的（右，

a nan`s），而右边这个 logo 只有在平面设计的作品上会用到，是一只

象征鲶鱼的鱼的形状。

✦✦

Although it is not necessary (not unnecessary at all...), but I`m 

still made an extra logo (left) for Sankyu! , a lovely penis. In fact, 

this logo has been changed from another logo (right, a nan ` s). A 

logo which is only used in graphic design works. It`s the shape of  

a fish, symbolizing catfish.
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✦

伦敦的天空无时无刻都可以看见飞机经过，当天空纯净的时候

真的很像出现在白日的流星。

✦✦

There are sooo many air crafts passing through the sky 

every day in London. Sometimes when the sky is cleear, 

they are moving with trace as if  they are shooting star in 

the day light. 
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See You
Next Time !

Sankyu!


